
Záznam z 6. jednání Výboru pro Rozvojové a investiční priority města 

zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí dne 2.9.2013 od 13:00 konané ve Velké zasedací 

místnosti Městského úřadu 

Přítomni: 

 Zděnka Myšíková, místopředsedkyně výboru, 

 Filip Ušák, předseda výboru, 

 Karel Šohaj, tajemník výboru, 

 Jiří Zelený, člen výboru 

 Karel Vrbický, místostarosta města  

 Andrea Kulíková, člen výboru  

Nepřítomni:  

 Josef Klouček, člen výboru, 

 Radek Prášek, člen výboru (omluven), 

 Jan Polanský, člen výboru;  

 Ivan Neliba, člen výboru,  

 Ota Dračka, člen výboru (omluven) 

Hosté: 

 Radek Vonka, zastupitel Ústeckého kraje 

 Filip Brodský, OPS České Švýcarsko, ředitel 

 Radek Provazník, člen finančního výboru 

  

6.1. Výbor se seznámil se stavem přípravy územního plánu města Benešov nad Ploučnicí, 

k 2.9.2013 jsou shromážděny požadavky na změnu územního plánu. 

6.2. Výbor se seznámil s probíhajícím měřením intenzity dopravy na komunikacích 

procházejících městem se zaměřením na kamionovou dopravu, výsledky budou známy 

začátkem října 2013. 

6.3. Hosté p. Wonka + p. Provazník představili svojí nabídku na pomoc pro rozvoj cestovního 

ruchu v Benešově nad Ploučnicí, jednalo se o koncepci cestovního ruchu, možnosti zřízení 

informačního centra a propagaci města ve spolupráci s OPS České Švýcarsko. Podklady pro 

formální podobu spolupráce zašle p. Brodský. Součástí spolupráce by bylo i vstoupení do 

„destinačního fondu“. Mezi hlavní atraktivity města pro turistický ruch patří v současné době 

cyklostezka Ploučnice, zámek a koupaliště. Vhodným termínem pro otevření informačního 

centra je 03-04/2014. 

6.4. Výbor se seznámil se stavem realizace cyklostezky Ploučnice, p. Vrbický vznesl 

připomínky ke kvalitě provedení finální povrchové úpravy, která je tvořena nezhutněným 

jemným štěrkem, který zhoršuje trakci a tím snižuje stabilitu cyklistů a stává se nebezpečným 

především při sjezdech.   



6.5. Pan Ušák seznámil výbor s možností vybudování cyklistického singletreku z Františkova 

nad Ploučnicí směrem na kopec Kohout. 

6.6. Příští jednání se uskuteční v 2. polovině září 2013, termín bude upřesněn. 

 

 

Zaznamenal: Karel Šohaj 

 

 

 


